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Verslag	  netwerkbijeenkomst	  'Hoe	  goed	  kennen	  we	  elkaar	  eigenlijk?'	  

op woensdag 26 juni 2013 in de Brasserie van Veenstaete te Kortenhoef 
	  

Op	  26	  juni	  hield	  het	  CDA	  in	  samenwerking	  met	  Versa	  Welzijn	  een	  avond	  voor	  professionals	  en	  
vrijwilligers	  om	  te	  praten	  over	  het	  opzetten	  van	  een	  sociaal	  netwerk	  voor	  iedereen	  die	  werkzaam	  is	  
met	  mensen	  die	  ondersteuning	  nodig	  hebben.	  	  

Op	  ludieke	  wijze	  maken	  de	  mensen	  aan	  de	  verschillende	  tafels	  
kennis	  met	  elkaar	  door	  iets	  over	  hun	  hobby’s	  te	  vertellen.	  Dit	  
leidt	  tot	  geanimeerde	  gesprekken.	  Na	  een	  snelle	  inventarisatie	  
door	  gastheer	  Theo	  Reijn,	  fractievoorzitter	  CDA	  Wijdemeren,	  
blijken	  de	  aanwezigen	  heel	  uiteenlopende	  hobby’s	  te	  hebben	  
zoals	  bijvoorbeeld	  Anton	  Pieck	  verzamelen,	  vissen,	  punniken,	  
strandzeilen,	  jeu	  de	  boules,	  extra	  koken	  voor	  de	  buren	  en	  heavy	  
metal.	  Een	  goed	  begin	  van	  de	  avond;	  het	  ijs	  is	  gebroken.	  

Daarna	  is	  het	  woord	  aan	  Joost	  Boermans,	  wethouder	  sociale	  
zaken	  van	  de	  gemeente	  Wijdemeren,	  die	  vertelt	  over	  de	  
decentralisaties	  die	  naar	  de	  gemeente	  toekomen.	  	  
De	  	  AWBZ,	  de	  nieuwe	  WMO-‐wet	  en	  	  de	  jeugdzorg	  zullen	  in	  2015	  
de	  verantwoordelijkheid	  van	  de	  gemeente	  worden.	  	  
Dit	  betekent	  dat	  er	  grote	  veranderingen	  plaats	  zullen	  vinden,	  
waar	  alle	  aanwezigen	  direct	  mee	  te	  maken	  krijgen.	  	  

De	  veranderingen	  gaan	  bovendien	  gepaard	  met	  een	  financiële	  
korting	  van	  misschien	  wel	  40%.	  Op	  dit	  moment	  zijn	  alleen	  nog	  maar	  de	  contouren	  bekend.	  De	  eigen	  
verantwoordelijkheid	  staat	  centraal.	  Mensen	  krijgen	  zelf	  de	  regie.	  Alleen	  daar	  waar	  dit	  niet	  kan,	  moet	  
de	  overheid	  helpen.	  De	  vraag	  is	  natuurlijk	  waar	  ligt	  die	  grens?	  De	  wijzigingen	  hebben	  veel	  voordelen,	  
maar	  er	  zijn	  ook	  veel	  risico´s.	  Duidelijk	  is	  in	  ieder	  geval	  dat	  we	  de	  vrijwilligers	  moeten	  omarmen,	  
want	  die	  hebben	  een	  belangrijke	  rol.	  	  

Theo	  Reijn	  geeft	  aan	  dat	  de	  zorg	  zo	  dicht	  mogelijk	  bij	  en	  met	  de	  mensen	  ingevuld	  moet	  worden.	  Hij	  
vraagt	  medeorganisatoren	  Annelies	  Detmar	  en	  Arnoud	  Schoen	  van	  Versa	  Welzijn,	  hoe	  zij	  aankijken	  
tegen	  de	  ontwikkelingen?	  Waarom	  organiseren	  zij	  eigenlijk	  een	  avond	  als	  deze?	  Annelies	  en	  Arnoud	  

antwoorden	  dat	  Versa	  Welzijn	  een	  belangrijke	  rol	  kan	  spelen	  in	  
deze	  ontwikkelingen.	  Zij	  zijn	  goed	  in	  het	  leggen	  van	  
verbindingen.	  Zij	  worden	  een	  spin	  in	  het	  web.	  We	  moeten	  zorgen	  
dat	  alle	  betrokkenen	  rond	  de	  tafel	  komen	  en	  dat	  de	  neuzen	  
dezelfde	  kant	  op	  staan.	  Daarom	  is	  het	  belangrijk	  dat	  we	  elkaar	  
kennen.	  Nu	  weten	  we	  vaak	  van	  elkaar	  niet	  wat	  er	  gebeurd	  en	  
waar	  wie	  mee	  bezig	  is.	  Dat	  moet	  veranderen.	  	  

Vanuit	  de	  zaal	  wordt	  dit	  herkend.	  Nu	  wordt	  soms	  langs	  elkaar	  heen	  gewerkt.	  Zijn	  er	  veel	  mensen	  in	  
een	  gezin	  bezig.	  	  De	  vraag	  die	  centraal	  moet	  staan	  is	  'Wat	  heb	  jij	  nodig	  en	  wie	  kan	  jou	  daarbij	  
helpen?'	  Er	  mag	  geen	  sprake	  zijn	  van	  een	  ´concurrentiestrijd`	  tussen	  organisaties.	  
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Theo	  Reijn	  geeft	  aan	  dat	  de	  bedoeling	  van	  deze	  avond	  is	  om	  te	  kijken	  hoe	  we	  een	  sociaal	  netwerk	  
vorm	  kunnen	  geven	  en	  kunnen	  borgen.	  De	  behoefte	  daaraan	  blijkt	  ook	  vanavond	  weer.	  Daarnaast	  
willen	  we	  met	  elkaar	  nadenken	  over	  of	  we	  een	  bijeenkomst	  voor	  de	  mensen	  zelf	  moeten	  organiseren	  
en	  hoe	  we	  dat	  dan	  zou	  kunnen	  doen.	  Aan	  de	  verschillende	  tafels	  worden	  hiervoor	  ideeën	  verzameld.	  

Op	  verzoek	  van	  Theo	  Reijn	  worden	  per	  tafel	  de	  
belangrijkste	  ideeën	  voor	  het	  sociaal	  netwerk	  even	  
genoemd.	  Een	  digitaal	  sociaal	  netwerk	  met	  
smoelenboek	  en	  een	  goede	  zoekfunctie,	  
toegankelijk	  voor	  professionals	  en	  vrijwilligers;	  het	  
oprichten	  van	  een	  lokale	  vrijwilligersorganisatie;	  
netwerkbijeenkomsten	  per	  doelgroep	  of	  per	  thema	  
met	  korte	  presentaties;	  een	  website	  en/of	  
LinkedIn-‐groep.	  

	  

Tijdens	  de	  gesprekken	  blijken	  ook	  
vragen	  te	  zijn	  ontstaan.	  Hoe	  gaan	  we	  
het	  financieren?	  Moet	  de	  gemeente	  
hieraan	  bijdragen?	  Hebben	  wij	  zicht	  
op	  de	  doelgroepen?	  Een	  sociaal	  
netwerk	  heeft	  een	  regisseur	  nodig.	  
Kan	  de	  gemeente	  dit	  doen?	  

Daarnaast	  wordt	  aangegeven	  dat	  het	  
belangrijk	  is	  dat	  de	  gemeente	  alle	  
betrokkenen	  goed	  op	  de	  hoogte	  
houdt	  van	  de	  ontwikkelingen.	  

	  

De	  vraag	  hoe	  we	  een	  bijeenkomst	  voor	  de	  mensen	  zelf	  moeten	  organiseren	  leidt	  tot	  de	  volgende	  
ideeën:	  sociaal	  laagdrempelig	  bijvoorbeeld	  in	  bibliotheek	  of	  sociaal	  cultureel	  centrum,	  een	  
ouderenmarkt	  zoals	  2	  jaar	  geleden,	  thema-‐avonden,	  gebruik	  maken	  van	  voorbeelden	  in	  andere	  
gemeenten	  zoals	  Bussum	  en	  Hilversum	  (armoedelunch).	  Belangrijk	  is	  dat	  het	  doel	  duidelijk	  is,	  dat	  je	  
de	  mensen	  iets	  te	  bieden	  hebt.	  Er	  moet	  ook	  goed	  vervoer	  geregeld	  zijn.	  

Een	  aantal	  keren	  komt	  ter	  sprake	  dat	  we	  vooral	  naar	  de	  mensen	  toe	  moeten.	  Een	  persoonlijke	  
benadering,	  laagdrempelig,	  gewoon	  langs	  gaan,	  lopende	  contacten	  gebruiken.	  Een	  aanspreekpunt	  in	  
de	  eigen	  kern,	  die	  herkenbaar	  is	  en	  waar	  mensen	  terecht	  kunnen.	  Duidelijkheid	  geven	  over	  de	  
bezuinigingen.	  Hier	  ligt	  een	  taak	  voor	  de	  gemeente.	  Dat	  kan	  eventueel	  ook	  met	  vrijwilligers.	  
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Theo	  Reijn	  vertelt	  dat	  het	  de	  bedoeling	  is	  om	  op	  maandagmiddag	  2	  september	  weer	  een	  
ouderenbijeenkomst	  te	  organiseren	  in	  samenwerking	  met	  de	  ouderenbonden,	  net	  als	  2	  jaar	  geleden.	  
Mona	  Keijzer,	  Tweede	  Kamerlid	  voor	  het	  CDA	  is	  gastspreker.	  Daarnaast	  zullen	  ook	  Martin	  
Vredenduin,	  de	  voorzitter	  van	  de	  WMO-‐Raad	  en	  natuurlijk	  wethouder	  Joost	  Boermans	  gevraagd	  
worden	  aanwezig	  te	  zijn.	  Er	  komen	  weer	  kraampjes	  voor	  organisaties.	  	  

Het	  laatste	  woord	  is	  voor	  Annelies	  Detmar	  en	  Joost	  Boermans.	  De	  avond	  is	  voor	  Annelies	  geslaagd.	  
Zij	  heeft	  nieuwe	  mensen	  leren	  kennen,	  waardoor	  de	  lijnen	  korter	  worden	  en	  heeft	  een	  uitnodiging	  
op	  zak	  om	  in	  de	  keuken	  te	  kijken	  bij	  een	  collega-‐organisatie!	  Ook	  Joost	  vindt	  de	  avond	  geslaagd.	  'Het	  
is	  belangrijk	  met	  de	  direct	  betrokken	  mensen	  te	  spreken.'	  De	  gemeente	  zal	  later	  dit	  jaar	  de	  inwoners	  
informeren	  over	  de	  veranderingen.	  Het	  wachten	  is	  op	  duidelijkheid	  uit	  Den	  Haag.	  Bij	  de	  
informatieverstrekking	  zal	  een	  sociale	  kaart	  komen.	  Het	  is	  belangrijk	  in	  de	  kernen	  te	  zijn,	  met	  de	  
mogelijkheid	  voor	  verschillen	  per	  kern	  afhankelijk	  van	  de	  behoeften.	  

Theo	  Reijn	  bedankt	  de	  aanwezigen	  voor	  hun	  inbreng.	  Iedereen	  zal	  een	  presentielijst	  en	  een	  verslag	  
ontvangen.	  Samen	  met	  Versa	  zal	  het	  CDA	  initiatieven	  nemen	  om	  de	  ideeën	  verder	  uit	  te	  werken.	  
Suggesties	  van	  anderen	  zijn	  natuurlijk	  hartelijk	  welkom!	  

	  

Verslag:	  Betske	  van	  Henten	  
Foto's:	  Herman	  Stuijver	  
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Aanwezig	   	  
Marian	  ter	  Haar	   St.Maatjesproject	  Gooi	  en	  Vechtstreek	  
Eva	  van	  der	  Blom	   Vluchtelingenwerk	  
Marinus	  Vermeulen	   Stichting	  leergeld	  Hilversum/Wijdemeren	  
G.Meijers	   Diaconie	  Herv.Kerk	  Oud-‐Loosdrecht	  
Sonja	  Seegers	   Vluchtelingenwerk	  en	  Clientenraad	  Wijdemeren	  
Ymkje	  van	  ´t	  Riet	   Diaconie	  Herv.Gemeente	  ´s	  Graveland/	  CDA	  Wijdemeren	  
Greet	  van	  Keulen	   Amaris	  Zuiderheide	  
Gretha	  Jager	   Sociaal	  cultureel	  centrum	  Nedrhorst	  den	  Berg	  
Ankie	  Hinlopen	   Veenstaete	  
M.Milo	   Clientenraad	  Bussum,Muiden,	  Naarden	  
Sandra	  Verstoep	   Hamanitas	  
Anneke	  de	  Bruijn	   Inovum	  
E.H.E.W.van	  Loon	   Hervormde	  gemeente	  ´s-‐Graveland	  
Geert	  Molenaar	   Leger	  des	  Heils	  OC	  Trompendaal	  
C.M.Haverkamp	   Diaconie	  protestantse	  gemeente	  NdB	  en	  PCOB/CDA	  Wijdemeren	  
Erik	  Korpershoek	   CDA	  Wijdemeren	  
Joan	  Saladin	   Inovum	  
Hannie	  Griffioen	   Clientenraad	  en	  WMO-‐raad	  
Margy	  Overeynder	   Gemeente	  Wijdemeren	  
Conny	  van	  Barneveld	   Amaris	  Zuiderheide	  
Saskia	  van	  Dijk	   GGD	  Gooi	  en	  Vechtstreek	  
Eduard	  van	  Winsen	   Sportservice	  ´t	  Gooi	  
mevr.	  Alemyar	   Clientenraad	  Bussum,Muiden,	  Naarden	  
H.J.Veldhuisen	   CDA	  Wijdemeren	  
Isolde	  Hemel	   wijkverpleegkundige	  Vivium	  Thuiszorg	  
Ariën	  Schreuders	   wijkverpleegkundige	  Vivium	  zorggroep	  wijkteam	  Wijdemeren	  
dhr.H.Blokzijl	   De	  Zonnebloem	  afdeling	  Loosdrecht	  
dhr.Wiet	  v.d.Brink	   De	  Zonnebloem	  afdeling	  Kortenhoef/´s	  Graveland	  
Peter	  Appelboom	   Kredietbank	  Nederland	  
Anita	  Zuin-‐Oosterhuis	   GGD	  Gooi	  en	  echtstreek	  
Multiara	  Pasariboe	   Vluchtelingenwerk	  
N.Hageman-‐Berg	   	  
Katja	  Andringa	   MEE	  UGV	  
C.S.M.Gieskens	   CDA	  Wijdemeren	  
Th.Stalenhoef	   KBO,	  vrijwillige	  ouderenadviseur	  
Sandra	  van	  Rijkom	   PvdA	  
Marga	  de	  Haas	   WMO	  raad	  
Hans	  van	  der	  Voorn	   regio	  De	  Zonnebloem	  
Sifra	  Blanken	   GGD	  afdeling	  JGZ	  
Bert	  van	  Dam	   Thuisadministratie	  Humanitas	  
Arnoud	  Schoen	   Versa	  Welzijn	  
Robert	  Molleman	   Rapport	  Hilversum	  e.o.	  
Maria	  van	  Schaik	   PvdA	  Wijdemeren	  
Saskia	  Luijer	   GGD	  Gooi	  en	  Vechtstreek	  jeugdzorg	  
Theo	  Reijn	   CDA	  Wijdemeren	  
Betske	  van	  Henten	   CDA	  Wijdemeren	   	  
	   	  
Bericht	  van	  verhindering:	   	  
Kees	  Boekschoten	  	   PCOB	  
Isabelle	  de	  Klerk	  	   Versa	  Welzijn	  
Apotheek	  Loosdrecht	   	  
Ab	  Wijkamp	   VVD	  
Mirella	  Nieuwhof	   Alliantie	  
Tineke	  Hafkamp	  	   OSG	  Kortenhoef	  
Petra	  de	  Joode	   NGK	  Loosdrecht	  
Martin	  Bosma	  	   Stichting	  Eigen	  en	  Wijzer	  
Marga	  Duijn	  	   OBS	  Curtevenne	  
Annemieke	  van	  Weeghel	   CBS	  Regenboog	  
Dorian	  Driessen	  	   Jeugdsportfonds	  
Lia	  Moote	   ANBO	  
Alexandra	  de	  Jong	   Buurtzorg	  Loosdrecht	  
Rudolf	  Janssen	  van	  Gastel	  	   Amaris	  de	  Kuijer	  
Wilma	  van	  Schaik	   Versa	  Welzijn	  
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Weekblad Wijdemeren 


